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Agendapunt 1. Opening en mededelingen 
Toelichting De heer Potters heet, als voorzitter van de vergadering in het bijzonder mevrouw Delissen, mevrouw 

Donders en de heer van den Broeck (wethouder gemeente Someren) welkom. Opgemerkt wordt dat de 
heer van den Broeck geen stemrecht  heeft in de vergadering.  
De voorzitter neemt de belofte bij mevrouw Wilms af.  

Besluit De door de voorzitter genoemde agendapunten 2e begrotingswijziging 2025 (4b), Regionaal Risicoprofiel 
(4c), Portefeuilleverdeling DB (6b) en Harmonisatie uittredingsregeling 4GR (6c) worden als hamerstuk 
behandeld. 

Agendapunt 2. Besluiten- en actielijst vorige vergadering 
Besluit Het verslag van het AB van 12 december jl. is vastgesteld. 

De actiepuntenlijst is akkoord, alle acties zijn afgerond. 

 3.  Bestuurlijk 
Agendapunt 3a. Bestuursopdracht en omgevingsanalyse (Potters) 
Toelichting Tijdens de bestuursconferentie van 19 maart jl. is de omgevingsanalyse besproken. Op 21 mei a.s. wordt  

een raadsinformatiebijeenkomst georganiseerd, waarin ook de resultaten van de omgevingsanalyse 
centraal staan. Dit naast een raadsinformatiebijeenkomst 4GR op 14 mei a.s., die specifiek is gericht op de 
(zienswijzen op de) begrotingen voor 2026.   
Op 19 juni a.s. wordt een bestuursconferentie georganiseerd in het Provinciehuis in ’s-Hertogenbosch. Dit 
is een dagprogramma zonder diner. Er wordt verzocht tijdig het programma met de genodigden te delen.  

Besluit 1. In te stemmen met de omgevingsanalyse. 

Actie - 
Agendapunt 3b. Terugkoppeling uit Veiligheidsberaad e.a.  

Toelichting VRBZO was niet vertegenwoordigd bij het Veiligheidsberaad van 17 maart jl.   
Mevrouw Van Extel-Van Katwijk koppelt terug uit de BAC Brandweer over o.a. ontwikkelingen rondom 
Robuust Basisnet en spoorwegemplacementen gevaarlijke stoffen. De heer Mikkers wordt het 
aanspreekpunt en gaat gemeenten hierin vertegenwoordigen.  
De heer Delhez koppelt vanuit de BAC Informatievoorziening terug dat het vraagstuk over saneren of 
vervangen van WAS-palen vanwege geopolitieke ontwikkelingen opnieuw wordt opgepakt. De WAS-palen 
blijven voorlopig operationeel. Er is een informele terugkoppeling beschikbaar gesteld die aan de leden van 
het AB kan worden toegestuurd 

Besluit 1. Kennis te nemen van mededelingen Veiligheidsberaad. 
Actie Informele terugkoppeling BAC IV meesturen met concept verslag AB (actie VRBZO) 
Agendapunt 3c. Terugkoppeling uit het Dagelijks Bestuur en de regionale commissies  
Toelichting Er zijn geen bijzonderheden te melden. 
Besluit 1. Kennis te nemen van de besprekingen binnen het Dagelijks Bestuur en de commissies. 
Actie  
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 4. TER BESLUITVORMING 
Agendapunt 4a. 1e wijziging begroting 2025 (Delhez)  
Toelichting De heer Potters geeft het onderwerp ter bespreking 

- De heer Van Veen geeft aan dat het goed is dat de problemen worden opgepakt en is voorstander van 
het uitvoeren van nader onderzoek. Hij spreekt zorg uit dat op oude voet wordt doorgegaan. Als we 
uitstellen, zoals bijvoorbeeld in 2e begrotingswijziging 2025 wordt aangekondigd, blijven we hetzelfde doen 
als in verleden. Zorg is hoe verbinding met organisatie en raden kan worden geborgd en uitleg kan worden 
gegeven. 
- Mevr. Van de Ven geeft aan dat haar raad geen zienswijze maar wel stevige opmerkingen en kritische 
signalen heeft afgegeven. De raad nodigt de directeur uit voor nadere bespreking en toelichting.  
- Mevr. Van der Aa sluit zich aan bij de woorden van dhr. Van Veen. Ook haar raad verzoekt om een 
onderzoek. Ze geeft aan dat de reacties aan raden eerst tijdens deze vergadering hadden moeten worden 
besproken. De voorzitter reageert dat de voorgeschreven procedure is gevolgd en dat de inhoud van 
reacties overeenkomt met hoe hierover tijdens de conferentie is gesproken.  
- Mevr. Delissen vindt dat mooie stappen zijn gemaakt en zal haar raad oproepen naar de 
raadsinformatiebijeenkomst te komen. 
- De heer Heldens roept op om raden goed te blijven betrekken. Een minderheid van raden vraagt om 
onderzoek en zal zich bij meerderheid moeten neerleggen. 
- De heer Oosterveer vindt de aangekondigde reflectie te gering en vraagt om onderzoek. Zijn raad vraagt 
om deze stap tot terugblik en leren vanuit verleden eerst te nemen en ziet dit als basis voor de toekomst. 
- Mevr. Keijzers heeft vertrouwen in de weg voorwaarts. Ze roept op nu geen energie te steken in 
terugkijken. Het gevoel van urgentie wordt alom gevoeld. Ze is blij met het vooraf toesturen van 
zienswijzen en reacties, mede vanwege het openbare karakter van deze vergadering.  
- Mevr. Buter geeft aan dat haar raad is geschrokken, maar het vizier op de toekomst wil richten. 
- De heer Van Bree geeft aan dat zijn raad geen behoefte heeft aan onderzoek. 
- Mevr Van Toorenburg licht haar eerdere mail toe en koppelt terug dat haar raad heeft uitgesproken niet 
alleen naar het bestuur te kijken; ‘we waren er allemaal bij’, aldus haar raad.  
- De heer Delhez geeft aan dat zijn raad geen zienswijze heeft ingediend en vertrouwen heeft in de 
aanpak. 
- De heer Potters geeft aan dat vanuit zijn raad en die van Eindhoven geen behoefte bestaat aan nader 
onderzoek. 
 
De voorzitter geeft aan dat hij het ongemak en ongenoegen van de raden goed begrijpt. Hij is blij dat men 
vooruit wil kijken en refereert hierbij aan de goede conferentie. De heer Delhez vult als portefeuillehouder 
Financiën aan dat de signalen en gevoelens in afgelopen tijd goed zijn opgehaald. Er wordt werk gemaakt 
van betere rapportages en inzicht als belangrijke randvoorwaarde voor transparantie. Met betrekking tot de 
opmerking over 2e begrotingswijziging wordt toegelicht dat meer tijd nodig is om te komen tot goed PvE.  
 
De heer Van den Bosch geeft aan dat, als geen onderzoek wordt gestart, wel duidelijk moet zijn wat 
reflectie gaat inhouden. Mevrouw Donders vult daarop aan dat reflectie zowel moet zijn gericht op de 
ambtelijke als politieke rol. 
 

Besluit 1. Kennis te nemen van de ontvangen zienswijzen op de 1e begrotingswijziging 2025 en daarop 
afgegeven reactie. 

2. In te stemmen met de definitieve 1e begrotingswijziging 2025.  
Actie - 

Agendapunt 4b. 2e begrotingswijziging 2025 (Delhez) HAMERSTUK 

Toelichting De heer Delhez licht toe dat in het stuk een bijlage ontbrak. Deze is als hardcopy beschikbaar en zal in de 
definitieve en getekende versie zijn toegevoegd.  

Besluit 1. In te stemmen met de 2e begrotingswijziging 2025.  

Actie - 

Agendapunt 4c. Regionaal Risicoprofiel (v.d. Ven)  HAMERSTUK 
Toelichting - 
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Besluit 1. Kennis te nemen van de ontvangen zienswijzen op het Regionaal Risicoprofiel en daarop afgegeven 
reactie. 

2. In te stemmen met het definitieve Regionaal Risicoprofiel 2025.  
Actie -  

 5. MENINGVORMEND 
Agendapunt - 
Toelichting - 

Besluit - 

Actie - 

 6. TER KENNISGEVING 

Agendapunt 6a. Wijziging opzet bestuursrapportages (Delhez) 

Toelichting Opgeroepen wordt om te borgen dat informatie tijdig aan raden beschikbaar wordt gesteld. 

Besluit 1. Kennis te nemen van de aanpassing van het proces van de tussentijdse bestuursrapportages conform 
bovenstaande formulering en in lijn met advies van de Commissie Financiën & Bedrijfsvoering. 

Actie - 

Agendapunt 6b. Portefeuilleverdeling Dagelijks Bestuur (Dijsselbloem) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van de genoemde portefeuille- en taakverdeling binnen het Dagelijks Bestuur.  
Actie - 

Agendapunt 6c. Harmonisatie uittredingsregeling 4GR (Delhez) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van het besluit van het Dagelijks Bestuur om de uittredingsregeling van VRBZO niet 
te harmoniseren met die van de GGD, ODZOB en MRE.  

Actie - 

 7. RONDVRAAG EN SLUITING 
Toelichting - 


